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Vážení občané, 
 
po dlouhých letech jsme měli krásný prosinec: Sníh, mráz. Dalo se sáňkovat, bobovat, válet ve sněhu. 
Koulování ani stavba sněhuláka moc nešla, to ten mráz a „prašan“. Teď to namoklo, i sněhulák a 
koulovaní jde! Hurá! A ten led, to je všude bezva klouzaček! To byl pohled dětskýma očima. 
 

Dospělému radost rozum často kalí: To toho letos protopíme. Zase odhazovat sníh. Jestlipak bude 
ráno protaženo. Ledovka, to bude úrazů. A stejně to nakonec roztaje. Štědrý den na blátě. 
 
Je hezčí vnímat svět dětskýma očima. Vnímat ho tady a teď. Nenechat se znechutit předpovědí, která 
už týden dopředu hlásí, že bude pršet a že největší teplo bude na Štědrý den - v tomto případě 
vypadá, že se i ta týden stará předpověď naplňuje. Ano, teď už je obleva, zimní atmosféra mizí. 
Poslední tři týdny byly však nádherné, zimní, „dětské“. A proč to vůbec píšu do úvodníku? Zkusme 
svět, dění kolem nás vnímat dětskýma očima, pozitivně, radostně. I když je to někdy těžké. 
 
Pojďme se tedy dětskýma očima ohlédnout i za končícím rokem. V obci se toho událo hodně. Hodně 
pozitivního. Průběžně vás o událostech informujeme na webu, mobilním rozhlasem a potřetí v tomto 
roce i novinami. Co nového se přihodilo od září? Dozvíte se na následujících stránkách. Pěkné 
počtení. 
Jaromír Jech 

 

Mezi svátky čerpáme dovolenou, úřad bude znovu otevřen od pondělí 2. 1. 2023. 
 

UDÁLOSTI V MĚSÍCÍCH ŘÍJEN, LISTOPAD A PROSINEC 2022 
 

V září proběhly komunální volby, ve kterých kandidovala dvě sdružení nezávislých kandidátů. 
Vítězem voleb se stalo sdružení Volba pro Všestary, Menčice a Vávrov, které získalo pět míst 
v devítičlenném zastupitelstvu, zbylá čtyři místa obsadilo nově vzniklé sdružení Naše Všestary.  
Zvolení zastupitelé v naší obci: 

Volba pro Všestary, Menčice a Vávrov Naše Všestary 

1. Miroslav Hofman - místostarosta 1. Jitka Žižková 
2. Jaromír Jech - starosta 2. Anna Komeiserová 
3. Milan Suchánek 3. Lukáš Jánský 
4. Jiří Šafránek 4. Miloš Kuba 
5. Dana Hnyková  

Na prvním ustavujícím zasedání byly kromě starosty a místostarosty zvoleni členové kontrolního 
výboru ve složení: předseda Lukáš Jánský, členové Miroslav Zajac a Dana Hnyková; a finančního výboru 
ve složení: předseda Miloš Kuba, členové Vlastimil Dvořák a Eva Lapešová. Starosta obce ustanovil dvě 
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komise, a to kulturní pod vedením Jitky Žižkové a stavební pod vedením Anny Komeiserové. Obě 
komise již pracují. 
Věříme, že zastupitelstvo v tomto složení přinese mnoho zajímavých projektů a bude pokračovat dobře 
nastavená spolupráce napříč všemi skupinami občanů v naší obci. 
Jarmila Suchánková 

 
Územní plán 

Po více než dvouleté práci jsme pokročili do další fáze v přípravě územního plánu obce. 16. ledna 2023 
od 16:00 proběhne v zasedací místnosti městského úřadu Říčany na Komenského náměstí (bývalá 
prodejna Květ) veřejné projednání územního plánu obce. Více informací naleznete na webu obce.  

Pozor, případné připomínky k návrhu územního plánu směřujte poštou, datovou schránkou nebo 
přímo do podatelny na pořizovatele územního plánu, Městský úřad v Říčanech, Odbor územního 
plánování a regionálního rozvoje. 
 
Chodníky – Vávrov, ke hřbitovu 

V říjnu jsme postavili nový chodník v zatáčce na Vávrově. Cena díla je 1.500.000 Kč. Na tuto stavbu 
jsme získali dotaci ze Středočeského Fondu obnovy venkova ve výši 920.000 Kč. Vodorovné dopravní 
znační bude doplněno, jakmile to počasí dovolí, pravděpodobně na jaře roku 2023. 

Během listopadu a začátkem prosince jsme vybudovali zcela nový chodník až na hřbitov. Součástí 
prací byla i oprava povrchu u vstupní brány. Za stavební práce jsme zaplatili 725.000 Kč. 
 

Sáňkovací kopec 
Díky sněhové nadílce v průběhu prosince mohly nejen děti vyzkoušet vyladěný sáňkovací kopec u 

cyklostezky směrem na Mnichovice. Finální vysvahování kopce a osetí luční směsí provedli majitelé 
farmy na přelomu září a října. Tráva pěkně vzešla. První sáňkování a bobování se sice nese v duchu 
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vybírání „vylezlých“ kamenů, resp. testování tvrdosti umělé hmoty bobů, ježdíků, lopat či kování sáněk, 
ale pevně věříme, že po pravidelné seči a dokončení sběru kamení bude kopec v následujících sezónách 
v létě krásnou loukou a v zimě hladkým lyžeckým svahem. 

 
Zateplený Hastrman 

Těsně před Vánoci jsme vylepšili prostor kryté terasy v bistru U Hastrmana. Odborná firma 
nainstalovala nový komín, krbová kamna, bylo provedeno doteplení opláštění. Těšíme se, až posedíme 
v útulném prostoru s výhledem na rybník. 

Otevírací doba: 
24. 12. 2022 11:00 – 14:00 
25. a 26. 12. 2022 zavřeno 
27. – 29. 12. 2022 11:00 – 16:00 
30. 12. 2022 11:00 – 21:00 
31. 12. 2022 11:00 – 16:00 

Od 1. 1. do 31. 1. 2023 
ZAVŘENO 
Od února standardní otevírací doba 
Po zavřeno 
Út – čt  11:00 – 16:00 
So  11:00 – 21:00 
Ne  11:00 – 16:00 

 
 

PLÁNOVANÉ AKCE A AKCE TĚSNĚ PŘED ZAHÁJENÍM 
 

Stavební povolení na kompletní rekonstrukci krajské komunikace Říčanská – Mnichovická včetně 
chodníků (ty jsou obecní) je platné od ledna 2022. Nyní projektant dokončuje dokumentaci pro 
provedení stavby. Dle dohody se Středočeským krajem, vlastníkem komunikace, bude v roce 2023 
vypsáno výběrové řízení na zhotovitele stavby. 

V listopadu byla podána žádost o vydání stavebního povolení rekonstrukce krajské komunikace 
Strančická – Hrdinů včetně chodníků (ty jsou též obecní). Dokumentace pro provedení stavby bude 
zpracována v průběhu jara 2023. 

Důležité je, že byl na rekonstrukci, resp. výstavbu chodníků výše zmíněných komunikací vypsán 
dotační titul. Po usilovné téměř dvouměsíční práci máme pohromadě veškeré podklady pro podání 
žádosti o dotaci. Držme si palce, abychom dotaci získali. Předpokládané rozpočtové náklady všech 
zamýšlených chodníků jsou ca. 12 mil Kč, dotace je 85 % z uznatelných nákladů. Bez dotace bychom 
chodníky těžko realizovali, resp. pravděpodobně bychom vybudovali pouze chybějící část chodníku do 
Strančic. Kdo pozorně četl již schválený rozpočet obce na rok 2023, pak si všiml, že na chodníky jsme 
zatím neschválili žádné prostředky. Ty vyčleníme až poté, kdy budeme znát výsledek dotace. 
Jaromír Jech 
 

SPOLKY V OBCI 
HASIČI 

Hasič nás stále baví, a to je to nejdůležitější! 

Po prázdninách jsme opětovně zavítali s dětmi do Jižních Čech na již tradiční soustředění. Všichni 
přítomní jsme zhodnotili, že práce s dětmi zde tento rok byla opravdu jiná, neboť jsme již nemuseli děti 
učit vše od začátku, ale mohli jsme navázat na jejich znalosti a zkušenosti z minulého roku. V rámci 
soustředění jsme proto stihli navštívit i místní nedaleké bunkry a zejména jsme nasbírali hodně hřibů, 
z čehož byly děti nadšené. 
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Soustředění a nadšenost dětí se projevila na Závodě požární všestrannosti, kde děti obhájily 
(opětovně) první místo.  

Protože si však všichni uvědomujeme, že kroužek mladých 
hasičů není jen o hasičském sportu, snažili jsme se s dětmi 
vymyslet „něco navíc“. Podařilo se nám, ještě před koncem 
tohoto roku, připravit pro naše seniory vánoční přání, které jsme 
s dětmi roznesli spolu s pozvánkou obce na vánoční besídku 
seniorů.  

A protože konec roku 
je zejména obdobím 
vlastního „bilancování“ 
toho, co se nám 
povedlo a co bychom 
chtěli v roce 2023 
zlepšit, či kam se posunout, i my vedoucí jsme se na chvilku 
v tomto předvánočním čase zastavili a hasičskou sezónu 
zhodnotili. Co se nám tedy v tomto roce povedlo? Povedlo se 
nám udržet u požárního sportu děti, které to opravdu baví, je 
radost s nimi pracovat a rozvíjet je, podařilo se nám přivést 
(byť jen pár) dětí nových, které to rovněž baví, a zejména se 
nám podařilo je všechny stmelit, vytvořit tým, který 

spolupracuje, a ve kterém je jedno, zda vedle vás stojí kluk či holka, protože všichni táhnou za jeden 
provaz. 

I Vám, všem „Všestarákům“, mladí hasiči do roku 2023 přejí, vedle zdraví, abyste zejména v těžkých 
chvílích táhli za jeden provaz a naopak, ve chvílích pohody a štěstí, abyste si rok 2023 užívali a byli 
spokojení. 
Za mladé hasiče Anna Komeiserová a Martina Syslová 

 

Vážení přátelé, 

rok se pomalu chýlí ke svému konci, a tak mi dovolte Vás informovat o tom, co se událo u hasičů ve 
Všestarech. Jedna z posledních akcí, kterou jsme připravovali, je mikulášská a rozsvícení vánočního 
stromečku s doprovodným programem. 
Zejména vystoupení dětí z naší mateřské 
školky Slunečnice vždy zpestří slavnostní 
program. Dále patří poděkování i paní Jiřině 
Kričfalušiové za vystoupení s akustickou 
kytarou a říčanské restauraci U Labutě, která 
pravidelně zajišťuje na podobných akcích 
v naší obci občerstvení. Myslím, že akce se 
povedla. Důkazem toho je velká účast 
bezmála 140 dětí, které dostaly od Mikuláše 
balíčky.  

Letos jsme nově připravili akci Betlémské světlo, kdy jsme do hasičárny přivezli věčný plamínek a vy 
jste si ho mohli vyzvednout a zanést do svých domovů. 

Jednotka sboru dobrovolných hasičů měla v letošním roce zatím 19 výjezdů. Jednalo se o několik 
požárů v okolí, technické události typu popadané stromy nebo čerpání vody. Jeden z posledních 
požárů, kde jsme zasahovali, byl 5. 12. 2022 v ulici Klikatá, kde došlo k zahoření chaty. Jednotka zde 
prováděla jak hasební práce, tak i následnou dohlídku do ranních hodin. U tohoto zásahu jsme poprvé 
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mohli využít naši novou zásahovou cisternu CAS 15 – DENNIS. A tím jsem už nakousl asi jednu 
z největších událostí u hasičů ve Všestarech. Je to pořízení nového zásahového vozu. Velice děkuji 
všem, kteří se na pořízení tohoto vozu podíleli, a to zejména obci Všestary, ale i našim sponzorům Mirku 
Hofmanovi, Davidu Čermákovi, Petru 
Kraupnerovi a Janě Votíkové. Dále musím 
pochválit Jirku Šafránka, Davida Vycpálka, 
Zdendu Sládečka, no asi i sebe a samozřejmě 
i další osoby které věnovaly svůj volný čas a 
vyladily auto k naší plné spokojenosti. Věřím, 
že se nám povede co nejdříve připravit termín 
a budeme moci udělat oficiální předání vozu 
do našeho užívání. 

Závěrem si dovoluji za hasiče ve Všestarech 
popřát všem klidné vánoční svátky a příjemný 
vstup do nového roku. 

Za SDH a JSDH Milan Šafránek 

 

SK VŠESTARY 

SK Všestary děkuje obecnímu zastupitelstvu a sponzorům za finanční 
podporu, bez které bychom byli jen těžko schopni zajistit chod a provoz 
klubu na standardní úrovni. Dále bychom rádi poděkovali fanouškům a 
rodičům za podporu našich fotbalistů.  
Veliké díky patří trenérům. Bez jejich skvělé práce, obětavosti a lásce 
k fotbalu bychom dnes neměli dvě mládežnická mužstva. 
Starší přípravku ve složení: Ondra Typner, Pavel Tůma, Richard Michael Hostačný, Dan Žižka, Marek 
Žižka, Šimon Pravenec, Petr Gattner, Antonín Carboch, Máťa Kováčik, Vojta Hanzlík, Kristián Kulík a 
jejich trenér Martin Vycpálek. 
Mladší žáky ve složení: Tomáš Majer, Albert Holešínský, Matěj Šimon, Michael Soukup, David Plášek, 
Lukáš Chýle, Filip Vokněr, Matyáš Pravenec, Filip Vycpálek, Vladyslav Khvostov a jejich trenéři Zdeněk 
Plášek a Jan Soukup 
V neposlední řadě děkujeme všem hráčům za vzorný přístup, předvedené výkony plné bojovnosti, 
fotbalového myšlení a fair play chování.   

V roce 2023 chce SK Všestary 
připravovat a spolupracovat na 
akcích pro vás všechny, a nejen 
pro milovníky sportu. Jako příklad 
mohu prozradit: Masopust, 
Piknikový den, pivní slavnost a 
jiné. 

Vedení SK Všestary Vám v roce 
2023 přeje mnoho zdraví, štěstí, 
lásky, pohody a spoustu 
nádherných zážitků nejen při 
sportování ale i v běžném životě.  

Martin Vycpálek 
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CHOVATELÉ 

Chovatelské setkání ve Všestarech. 

Tradice výstav drobných zvířat ve Všestarech nebyla 
přerušena ani epidemií covidu. Ročníky 2020 a 2021 
se po chovatelské stránce vydařily, a tak jsme 
s napětím a úsilím připravovali letošní výstavu. 
Společně ji opět uspořádaly chovatelské organizace ze 
Všestar a z Mnichovic s podporou Obce Všestary 24. a 
25. září 2022. Výstava se konala opět v areálu 
všestarských chovatelů, podvacáté druhé s dovětkem 
„Svatováclavská“.  

Je sice výstavou místní, což je v žebříčku výstav ten 
nejnižší stupeň, ale už dávno neplatí, že ji svými zvířaty 
obesílají jen místní chovatelé.  V této části okresu je 
všestarská výstava v řadě několika po sobě jdoucích výstav co do termínu poslední. Poslední ale 
rozhodně není počtem a kvalitou předvedených zvířat. Po delší době nám přálo i počasí. Prohlíželo se, 
diskutovalo u klecí se zvířaty i nad skleničkou něčeho ostřejšího. Úspěšní vystavovatelé se naparovali u 
svých chovanců, ti, kteří neuspěli podle představ, už spřádali plány, jak chov posílit a předvést se 
napřesrok. Děti se nejvíc těšily na soutěž o ceny, kde mohly vyhrát i nějakého králíka, holuba či kohouta. 
Ty nejmenší se nemohly odtrhnout od kotce, kde se v sobotu předváděla dvě telata pana Zajíčka 
z farmy z Tehova. Dospělí si mohli koupit kvalitní med. 

Padesát vystavovatelů předvedlo 120 králíků 17 plemen ve 21barevných rázech, 165 holubů 17 
plemen ve 31 barevných rázech, 8 husí tří plemen, 6 kachen tří plemen, 45 kusů hrabavé drůbeže 11 
plemen v 13 barevných rázech a 5 japonských křepelek.  Posuzovatelé udělili 8 čestných cen na králíky, 
8 čestných cen na holuby a 5 čestných cen na drůbež. Pohár pro vítězného chovatele v odboru králíků   
získal Jiří Rettig ze Staňkovic  na čtyřčlennou kolekci Vídeňských šedých. Tato soutěž je již poněkolikáté 
pořádána jako Memoriál Jana Vycpálka, kterým byl významným chovatelem a posuzovatelem králíků 
s bydlištěm ve Všestarech a měl ke všestarské organizaci blízko, i když jejím členem nikdy nebyl.  

Pohár na nejlepšího samce výstavy získal Karel Čadil 
z Doubku na Vídeňského šedého, pohár na nejlepší samici 
výstavy opět Karel Čadil na Zakrslého berana divoce 
zbarveného. Soutěž jednotlivců v odboru holubů, hodnotí 
se 5 holubů jednoho plemene a barvy, vyhrál Karel Čadil 
s Koburskými skřivany bezpruhými. Pohár na vítězného 
holuba výstavy plemene s původem v Čechách nebo na 
Moravě obdržel člen všestarské organizace Zdeněk Kolář 
ze Všešim na Českého staváka černého sedlatého.  Další 
pohár, memoriál Mgr. Lubomíra Dufka, na nejlepšího 

holuba plemene Moravský pštros, získal také člen naší organizace Josef Komárek z Mirošovic na 
Moravského pštrosa modrého. Vítězem v odboru drůbeže se stal a pohár si odnesl Martin Jahoda 
z Krusičan na České husy.  

Všem sponzorům, kteří nás podpořili a podporují finančně, materiálně i poskytnutím služby 
děkujeme. Bez jejich pomoci bychom si nemohli dovolit dlouhodobě výstavy pořádat. Děkujeme i všem 
návštěvníkům ze Všestar a okolí. Víme, že letos se přijelo podívat i několik chovatelů z pelhřimovska, 
v loňském roce zde zase nakupovali chovná zvířata chovatelé ze severu Čech. I touto cestou se Všestary 
dostávají do širší povědomosti. O tom, že členové naší organizace dosahují výstavní úspěchy i na 
celostátní úrovni, snad někdy příště. 

Antonín Trojánek 
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MATEŘSKÁ ŠKOLKA, KNIHOVNA, SENIOŘI A ARCHIV  
MŠ Slunečnice 

Ohlédnutí za uplynulým časem v mateřské škole.  

Rok 2022 za pár dní skončí. Také Vám tak rychle 
utekl? Někteří z nás již bilancují, co se povedlo a těšíme 
se na to, co nám přinese rok nový. V naší mateřské 
škole se také radujeme z toho, co se nám podařilo. 
Nebylo toho málo. V rámci Projektu rozvoj venkova 
nám během tří dnů „vyrostl“ na školní zahradě altán, 
který oživil její spodní část. Budeme ho využívat nejen 
ke hře a učení, ale i k různým akcím mateřské školy. 
Ráda bych poděkovala panu starostovi Jechovi a 
místostarostovi Hofmanovi, kteří se společně s námi a 
s MAP (Místní akční plán rozvoje vzdělávání, který 
pomáhá celému regionu Říčanska) Říčany zasadili o to, 
aby se altán stal součástí našeho školního života. 
Dalším dobrým dílem byla spolupráce s rodiči, kteří nám pomohli dát dřevěným domkům a dalším 
herním prvkům na zahradě „nové kabátky“. Děkujeme za poskytnutý materiál, náčiní, a především 
pečlivou práci v jejich volném čase. A ještě z jedné věci se těšíme. Ve spolupráci s obcí a klubem seniorů 

přicházejí každou středu všestarské 
babičky a dědečkové a předčítají dětem 
k odpočinku pohádky. Děkujeme všem, 
kdo četli a těšíme se se na ty, kteří k nám 
zavítají a společným zážitkem propojí 
generační mosty. 
V naší mateřské škole se velice rádi 
zabýváme českými tradicemi a obyčeji. 
Jednak proto, že nás baví, a také proto, že 
věříme, že přispějeme k jejich uchování 
pro příští generace.  V letošním roce jsme 
k pravidelným tradicím přidali návštěvu 
všestarského hřbitova, abychom uctili 

památku všech „Dušiček“. Společně jsme zapálili svíčku a zavěsili věneček a vnímali klid a mír. Od svátku 
„Dušiček“ je jenom skok k svatému Martinovi, a tak ho děti netrpělivě vyhlížely s dychtivým 
očekáváním sněhu. Martin sníh nepřivezl, ale děti zklamané nebyly. Martin jim zanechal dopis a jeho 
bílý kůň na nádvoří pár otisků kopyt. Děti je našly i v okolí fotbalového hřiště a měly o čem přemýšlet. 
Závěr listopadu pak patřil adventnímu setkání s rodiči a dalšími blízkými dětí při výrobě vánočních 
ozdob na školní stromek. Po ozdobení jsme ho společně rozsvítili a přivítali adventní čas. Nu, a pak už 
nastala doba Mikuláše, čertů a andělů. Děti 
vystoupily s krátkým programem na Mikulášské 
nadílce pořádané SDH Všestary, dalšími spolky a 
obcí Všestary. Stejně tak do mateřské školy zavítal 
Mikuláš, čert a anděl. A co nás ještě čeká do konce 
roku? Vystoupení pro Klub seniorů a těšení se na 
Ježíška.  

Na tomto místě bych chtěla poděkovat všem 
paním učitelkám, tetám kuchařkám a uklízečkám 
za jejich každodenní skvělou práci, rodičům a 
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přátelům školy za jejich spolupráci a veškerou podporu. Děkuji paní Marii Kovaříkové, Zdeňce Škvorové 
a Janě Trojánkové, které nám jako blaničtí rytíři pomáhají v dobách nejtěžších. Všem přeji požehnané 
vánoční svátky, ať máte čas na pohádky, a v roce 2023 pevné zdraví, spokojenost a mnoho radosti 
z našich dětí. 

Ivana Hrbková, ředitelka MŠ Slunečnice  

 

KNIHOVNA 

Obecní knihovna ve Všestarech není jen o půjčování knih, ale i o setkávání a podpoře komunitního 
života v naší krásné malé obci. 

V říjnu jsem si pro naše děti a samozřejmě i dospělé připravila již tradiční Dušičkovou dílničku, kde 
jsme si společně vytvořili dekorace z dýní. Většinou děti vymyslely, jak budou jejich dýně vypadat, a než 
je maminky a tatínkové vydlabali a vyřezali, děti se pustily do 
vybarvování připravených tematických omalovánek. Účast 
byla hojná. Během odpoledne 30. října prošlo knihovnou více 
než 35 tvořivých dušiček. 

Další tvoření mělo vánoční téma „hvězdy“. O třetí adventní 
neděli jsme se sešli v knihovně nad spoustou korálků, ze 
kterých malí i velcí šikulové a šikulky tvořily nádherné vánoční 
hvězdy. Jednalo se sice o zdánlivě jednoduchou činnost, ale 
věřte mi, že navlékání drobných korálků vyžaduje notnou 
dávku zručnosti a trpělivosti. 

Děkuji všem za účast a za finanční 
podporu obci Všestary a těším se na 
další tvořivá i knižní setkání.  

Lenka Kolofíková, knihovnice 

 

 

 

SENIOŘI 

Kromě pravidelných čtvrtečních setkávání v knihovně, které jsme v prosinci zaplnili kurzem „Cvičení 
paměti“ připraveným a vedeným paní Jitkou Rozhonovou, měli naši senioři bohatý podzimní a 
předvánoční program. 

V září navštívili hrad Červený Újezd u Kladna a při zpáteční cestě ještě zahrady lánského zámku. Na 
začátku října si sami připravili „Květinovou podzimní slavnost“ se soutěží o nejhezčí květinu. Tato akce 
proběhla v prostorách kabin SK Všestary za hudebního doprovodu pana Bezoušky.  



  
 

9 

V listopadu zase projeli tramvají Prahu. Téměř čtyřicet účastníků 
včetně dvanácti dětí si mohlo na konci trasy vyzkoušet 
v závěrečném kvízu, jak si zapamatovali informace o městě. Tuto 
akci připravili manželé Tončevovi, za což jim patří velké 
poděkování.   

V prosinci si kromě muzikálového představení „Betlém hledá 
Superstar“ vyjeli s průvodkyní paní Jitkou Kratochvílovou za 
vánoční atmosférou do Salzburgu. Poslední akcí letošního roku 
byla vánoční besídka v knihovně, kde byly hlavními účinkujícími 
všestarské děti z MŠ Slunečnice, které se svými učitelkami nacvičily 
krásné představení a vlastnoručně vyrobily vánoční přání s malým 
dárečkem. 

Toto není rozhodně vše, co je možné v rámci všestarského klubu 
seniorů zažít. Další nabídka akcí je vždy zveřejněna na nástěnkách 
v obci a na webových stránkách. Program je plánován se 
zaměřením na seniory, ale akce jsou přístupné všem občanům 

Všestar a Menčic. Stačí sledovat program a vybrat si něco pro sebe. 
Všechny akce jsou připravovány ve spolupráci s obcí Všestary a některé i za její finanční podpory. 

Všem, kteří tyto akce připravují děkujeme! 
Všichni výše jmenovaní jsou občané Všestar. Jedno z hesel našich seniorů by mohlo být všestaráci 

sobě. 
Jarmila Suchánková 
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ARCHIV 

Zakládáme digitální archiv obce Všestary 

Rádi bychom vás požádali o pomoc při zakládání 
digitálního archivu Všestar: 

• Máte doma staré fotografie ze Všestar a 
všestarského dění - po rodičích, 
prarodičích, ze svých školních let?   

• Nebo možná staré pohlednice Všestar a 
okolí? 

• Texty související s děním v naší obci? 

• Staré vystřižené články z noviny o dění ve 
Všestarech?  

Pokud máte možnost skenování, zašlete tyto 
historické poklady na email vsestary@centrum.cz 
nebo urad@obec-vsestary.cz.  

 
Pokud tuto možnost nemáte, přijďte prosím po 

telefonické dohodě mimo úřední hodiny na úřad 
obce, vaše materiály naskenujeme. 

Jestli se chcete zeptat, zda právě vaše památky 
budou obohacením pro náš archiv, zavolejte na 
čísla 723 698 996 nebo 323 640 822. 
Děkujeme, že pomůžete uchovat paměť místa, kde 
žijeme. 

Marie Dobiášová, archivářka Všestar 

 

INFORMACE Z LADOVA KRAJE 
Vykročte do roku 2023 pravou nohou 

Malebná krajina našeho regionu láká k pobytu venku i v zimě. Ať už budou sněhové podmínky 

příznivé či nikoliv neváhejte a vydejte se do přírody, budete odměněni dobrým pocitem a poděkuje 

vám i vaše zdraví. A když už budete sedět doma v teple a budete si číst tento měsíčník, poznačte si 

třeba do kalendáře akce, které svazek obcí chystá.  

Po zimě neuškodí uklidit, a to nejen doma. V členských obcích Ladova kraje se bude uklízet tradičně 

v rámci akce „Čistý Ladův kraj“, která se svým termínem připojuje k celostátní akci „Ukliďme Česko – 

Ukliďme svět“.  Ta je letos vyhlášena na soboru 25. března. V obcích budou vyvěšeny letáčky s pokyny.   

Třetí dubnovou sobotu (15.4.) si budete moct vyzkoušet svoji fyzičku na pátém běhu Poháru Ladova 

kraje. Pyšelský kopeček je závod s mnoha kategoriemi, je tu dokonce i běh se psem. Pokud se Vám to 

zalíbí, můžete se zapojit i do šestého pohárového běhu s názvem Jarní běh v Senohrabech, který je 

plánován na čtvrtek 20. dubna.  

Hned v sobotu potom (22.4.) se můžete projít nebo projet na kole, koná se totiž tradiční, už 16. ročník 

pochodu Krajinou barona Ringhoffera. Na dvaceti kilometrové trase z Mirošovic přes Velké Popovice 

do Kostelce u Křížků a Kamenice bude několik zastavení s programem a v cíli opět překvapení.  

Na Svátek práce a Den zamilovaných, tedy v pondělí 1. května se ve Struhařově u Mnichovic už 

tradičně koná sedmý běh „ladovského poháru“ Běh Krásné Vyhlídky. Vede po unikátní panoramatické 

naučné stezce a není dlouhý (7,4 km). V sobotu 6. května můžete běžet Zaječický búr. Účastnit se 

mohou i nejmenší do pěti let, a to na trase 0, 55 metrů. Senioři poběží 5 555 metrů a nejdelší ultra trasa  

mailto:vsestary@centrum.cz
mailto:urad@obec-vsestary.cz
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je dlouhá 10 555 metrů.  

Na sobotu 20. května se pro Vás chystá Pochod Cestou kocoura Mikeše a s ním otevření obnovené a 

doplněné naučné stezky. Ta povede z Hrusic nově až do Mukařova, přesně jak kocourek z Ladovy 

pohádky putoval podle knížky. Kromě tradičních pohádkových cedulí Vás na dvaceti šesti kilometrové 

trase obveselí i nová razítkovací hra. V cíli bude nachytáno překvapení a slavnostní veselice.  

V neděli 11. června se rozloučíme 

se školním rokem posledním 

devátým závodem Poháru Ladova 

kraje. Po odběhnutém závodu na 

Mnichovické běhně na Šibeničním 

vrchu vyhlásíme a odměníme 

absolutní vítěze a vítězky sedmého 

ročníku.  

Druhá půlka roku je ještě daleko, 

přes léto se ale určitě bude konat 

mnoho obecních akcí. Aktuální 

informace najdete na našem webu, 

facebooku i instagramu. Na ww.laduv-kraj.cz se můžete přihlásit k odběru aktualit přímo do svého e-

mailu.  

V září se poběží první ze série závodů dalšího, už osmého ročníku Poháru Ladova kraje Hrusický 

dobroběh. V říjnu jej následuje Lesní běh v Říčanech a v listopadu zavoní husa na Svatomartinské běhu 

v Kunicích u zámku Berchtold. Mikulášským během ve Struhařově se 

opět přiblížíme k dalším Vánocům.   

Do roku 2023 Vám přejeme pevné zdraví, a ať se Vás drží jen to dobré!  

Za Ladův kraj Hanka Bolcková 
 

CO NÁS ČEKÁ V NEJBLIŽŠÍ DOBĚ  

Po komunálních volbách na podzim letošního roku nás hned v lednu čekají volby prezidenta republiky. 
První kolo voleb bude probíhat 13. – 14. ledna a případné druhé kolo pak 27. – 28. ledna 2023. Ve 
Všestarech máme jeden volební okrsek pro všechny občany žijící v katastru obce Všestary u Říčan, který 
bude sídlit v knihovně obecního úřadu.  

Pokud někdo z občanů potřebuje být obsloužen mobilní volební urnou, je třeba kontaktovat 
volební komisi na telefonním čísle 737 973 557 nejpozději v sobotu 14. 1. 2023 do 9:30. 

Jarmila Suchánková 

PŘEJEME KLIDNÉ PROŽITÍ VÁNOČNÍCH SVÁTKŮ, V ROCE 2022 HODNĚ ZDRAVÍ, ŠTĚSTÍ,  

SPOKOJENOSTI A POHODY 
 

 

 

 

 

 

 

 

Za obec a obecní úřad Jarmila Suchánková a Jaromír Jech   
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PŘEHLED PLATEB ZA TUHÝ KOMUNÁLNÍ ODPAD V OBCI VŠESTARY 
PRO ROK 2023 

Z důvodu skokového nárůstu cen u svozových firem o 25 % schválilo zastupitelstvo navýšení ceny 
svozu též o čtvrtinu. Konstrukce poplatku vychází stejně jako loni z objemu nádoby a frekvence svozu. 
Ve Všestarech jsme zvýšili koeficient z 0,80 Kč za litr na 1 Kč za litr svezeného odpadu. Do ceny tedy 
promítáme zdražení na straně svozových firem. I nadále obec systém svozu odpadů dotuje. 

V roce 2023 systém svozu neměníme. Cena za svoz odpadu obsahuje jak směsný komunální odpad, 
tak odpad tříděný (plasty, papír, sklo, kovy, jedlé oleje, BIO hnědé, BIO zelené velkoobjemové), dále 
odpad velkoobjemový a nebezpečný. 

 

 Platby poplatků převodem jsou možné od 3. 1. 2023, platby v hotovosti a výdej známek, výměna 
nádob a menší/větší a případný výdej hnědých nádob na BIO od 4. 1. 2023. Na staré známky se bude 
vyvážet do konce února 2023. Informace naleznete také na webových stánkách obce 
Preferujeme platbu převodem. 
č.ú.: 420566369/0800 
Variabilní symbol pro odpady je 1337, za něj uveďte číslo popisné / evidenční, do textu pak, za co 
platíte, toto je uvedeno i v kalkulačce poplatků ne webu obce. 
Příklad: 

Částka: 2496 
VS: 1337141 
Text: : Jméno, příjmení, popelnice 1x14 dní. V případě platby i za psa: : Jméno, příjmení, popelnice 
1x14 dní + pes 

 
Čtrnáctidenní svozy probíhají v sudé týdny. 
 

INZERÁT 
  
Pracovník údržby obce 

Obec Všestary hledá pracovníka údržby obce. V zimě úklid sněhu, údržba chodníků, 
zastávek, v létě sekání zeleně, úklid cyklostezky, drobné údržbářské práce. Možno i 
jako vedlejší pracovní poměr, DPP, DPČ případně i jako OSVČ. Více informací podá 
starosta obce. 


